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Innovation, Communication,
Inspiration

ابــــتـــكـــار، تــــــواصــــــل،
إلـــــهـــــام



Hello Future!
Every business is born out of passion and mastery 
of the journey, which is what we at Blue Tech help 
you achieve.
We provide your business with a dedicated team 
of programmers and developers of technical 
solutions to bring the world closer to you.
We deliver unparalleled digital experiences and 
ensure the highest levels of commitment to our 
customers to make a difference.

who we are

من نحن
مرحباَ بالمستقبل!

كل عمل يولد من الشغف وإتقان الرحلة وهو ما نساعدك في شركة Blue Tech على 
تحقيقه.

نؤمن لعملك فريق مختص من المبرمجين ومطوري الحلول التقنية لتقريب العالم 
إليك.

نقدم تجارب رقمية لا مثيل لها ونضمن أعلى مستويات الالتزام تجاه عملائنا لإحداث 
الفرق.



Our Strategy

التحليل والتخطيط والتذكير بأن بناء نشاطك التجاري أصبح أسهل بكثير مما تتوقع.

مهمتنا

Analyze, plan and remind that building your own business is much easier than you might 
expect.

Our mission



استراتيجيتنا

عمل متقن، جواز سفرك إلى العالم
كود خالي من الأخطاء، بوابتك إلى مستقبل أفضل .

رؤيتنا

والانتماء  الإلهام  من  مشتركة  مساحة  خلق 
للجميع.

قيمنا

Exquisite Work, Your passport to the world
Error-free code, Your Gateway to a brighter 
future.

Our Vision

Create a shared space of inspiration 
and Inclusion for everyone.

Our Values



التسويق الرقمي
فريقنا من المختصين بارع في زيادة حضورك على جميع المنصات الرقمية، بدءاً من دراسة الاستفادة العظمى من محركات البحث وحتى متابعة منصات التواصل 

الاجتماعي. نتولى مسؤولية كل ما يخص علامتك التجارية رقمياً من الناحية التقنية وحتى التسويق لها لضمان الحصول على نتيجة عظمى في وقت قياسي.

From SEO to social media, our team of specialists is adept at growing your company’s presence in multiple digital 
channels, with responsibilities that cross the business spectrum from tech to marketing to ensure maximum results in record 
time.

Digital marketing

خدمات تطوير تطبيقات الجوال
تم تصميم تطبيقات الأجهزة المحمولة لجعل الحياة أسهل على الجميع.  ولأننا نؤمن بأن أفضل حل هو الحل الأسهل. فإن تصميم تطبيقات الأجهزة المحمولة هو ما 

نتقنه وتزويد الأشخاص بهذه الحلول هو ما نبحث عنه، تواصل معنا إذا كنت ترغب في أن تنشئ تطبيقك القادم.

Mobile apps are built to make life easier for people. We at Blue tech believe that the best solution for people is 
the easiest one. Building mobile apps is what we master and providing people with these solutions is what we are 
looking for, so if you feel like you're going to build your next application let's talk.

Mobile application development services

خدمات تطوير الويب
إن موقعك الالكتروني يعكس هويتك لذلك نعتبرها من أهم العوامل التي تؤخذ بعين الاعتبار خلال تصميم وإصدار الموقع المناسب لعملك والذي نضمن من 

خلاله ازدهاره وزيادة نمو مبيعاتك.

Your website is your identity, and your identity is what we master. By providing you the suitable website for your 
business we can assure you that your business will thrive and your sales will grow.

Web development services

Our Services



يمكن أن توفر لك Blue Tech أفضل نظام لتخطيط موارد المؤسسات يلبي احتياجات عملك القادم. حيث يمكّنك (ERP) من معرفة المخزون 

الذي تحتاجه بالضبط لكل وظيفة ومتى تحتاجه. كما يتيح لك أيضاً أتمتة العديد من عملياتك بحيث يمكن إنشاء الكفاءات عبر عملية 

الإنتاج بأكملها. 

(ERP) تطوير أنظمة تخطيط موارد المؤسسات

An ERP system enables you to know exactly what stock you need for each job and when you need it. ERP 
software also allows you to automate many of your processes so efficiencies can be created across the entire 
production process. Blue tech can provide you with the best ERP system that fulfills your needs for your next 
business.

ERP systems development 

التصميم الغرافيكي
ستحصل معنا على فريق ممتاز مختص بجميع أنواع التصميم الجرافيكي التي قد تحتاجها. سنساعدك  في ايجاد الهوية البصرية الخاصة بك 

وبعثها إلى الحياة. في حال كنت تحتاج لبناء هوية من الصفر، أو إعادة خلقها أو تحتاج لتصميم منتجات ومواد ترويجية، نحن جاهزون لتحويل 

فكرتك إلى واقع.

.Get a dedicated super team for all types of graphic design you may need. We help you find your Brand's 
identity and make it come to life.  Whether you need a full brand identity, rebranding or packaging and 
promotional items, we are here to help you make your idea a reality.

Graphic Design

خدماتنا



Your software solutions today,
the key to your entry into
the global market tomorrow.



حـلـولـك الـبـرمـجــيــة الــيــوم،
مـفـتـاح دخـولـك الســوق الـعـالـمـيـة غــداً



التحليل

analysis

تحديد استراتيجية
 التخطيط

Determining the  planing
strategy

  
التصميم - والبرمجة

Designing - Programming

إصدار النسخة
 النهائية 

Releasing
 The final project

الصيانة والتطوير

 Upgrade and
maintainence

إصدار نسخة
 من البرمجية للتجربة 

Releasing
a prototype

Work Roadmapهرمية منهجية العمل



Welcome to the world of creativity

مرحباً بك في عالم الإبداع.



P.O. Box 35126, Al Karama, 
Dubai, UAE

+971-58 530 1277 +971 -50 876 4491

 info@blue-tech.ae


